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The process and challenges of using portfolio assessment 

This presentation will give the experience of An-Najah University in using authentic assessment, focusing in particular on e- portfolio. The major themes/questions to be addressed during the presentation are: 
· Purpose: What is the purpose(s) of the portfolio?
· Audience: For what audience(s) will the portfolio be created?
· Content: What samples of student work will be included?
· Process: What processes (e.g., selection of work to be included, reflection on work, conferencing) will involve the development of the portfolio?
· Management: How will time and materials be managed in the development of the portfolio?
· Communication: How and when will the portfolio be shared with pertinent audiences?
· Evaluation: If the portfolio is to be used for evaluation, when and how should it be evaluated?
The presentation will conclude with discussions of the major challenges encountered applying this method in the course.
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إجراءات وتحديات استخدام ملف الإنجاز الإلكتروني في التقييم
سيقدم هذا العرض خبرة جامعة النجاح في استخدام التقييم الحقيقي مع التركيز على ملف الإنجاز الإلكتروني (البورتفوليو). ومن أهم الاسئلة التي سيتم تناولها في هذا العرض هي:

· الهدف: ما هي أهداف استخدام ملف الانجاز الإلكتروني؟
· الجمهور: لأي جمهور سيتم إنشاء ملف الإنجاز الإلكتروني ؟
· المحتوى: أي من أعمال الطلبة سيتم وضعها في ملف الإنجاز الإلكتروني؟
· الإجراء: ما هي الإجراءات التي سيتم تناولها خلال مرحلة تطوير الملف؟
· الإدارة: كيف سيتم التعامل مع الوقت والمواد التعليمية في مرحلة تطوير الملف؟
· التواصل: كيف ومتى سيتم اشراك الجمهور المعني بالملف؟
· التقييم: في حال احتساب ملف الإنجاز الإلكتروني في التقييم، فمتى وكيف سيتم تقييمها؟
هذا وسيشمل العرض مناقشة حول أهم التحديات التي تواجه تطبيق هذه النظرية في المساق.

